

Møde med Udvalg og Bestyrelse d. 21.10.2025



Emne: Udvalgs/bestyrelsesmøde		
Formål med mødet: At samle udvalgsmedlemmer og bestyrelsen til en fælles drøftelse		
Anvendelse af mødets resultat: Sørge for DcH Vejles drift		
Dato: Tirsdag d. 21.10.2025	Medbring: Kalender	Mødedeltagere: Flemming, Dorthe, Jette, Lene, Freddy, Eva, Carsten N., Fraværende: Claus, Louise, John, Lykke, Joan og Karina
Tid: Kl. 19.00 – 21.00		
Sted: Klubhuset		Mødeindkaldelse sendt rundt: ja

Punkter:

- **1. Velkomst ved formanden, Flemming Buhl**
Velkomst og sidste nyt, herunder henvendelse fra Boxerklubben.
Flemming og Carsten N. deltager i et møde med kommunen d. 30. oktober om boxerklubbens forespørgsel om at benytte vores toiletter.
- **2. Klubbens økonomi ved Jette Frandsen**
Orientering om økonomien herunder afskrivning af terrassen. Et hvalpehold er konteret under aktive medlemmer i stedet for hvalpehold.
Jette har gennemgået regnskab og budget, og det bliver vedhæftet referatet.
- **3. Pladsudvalget ved Ditte Bindzu**
Orientering om reparation af gavl og tag på klubhuset (med køkkenet)
Flemming og Ditte har repareret og malet gavlen, på køkken klubhuset.
Tømreren har konstateret, at taget samme sted er utæt, og vi har bestilt renovering af det.
Det er sat i gang. Derudover skal udhænget repareres, og det bliver til foråret 2026.
Der kan inviteres til en arbejdsdag til foråret. Evt. i april 2026.
Der er ønsket om at få klippet noget af træerne ved lysmasterne. De er ved at dække lysmasterne til. Freddy tager sig af opgaven.
- **4. Vidensbank ved Dorthe Dalgaard Nielsen**
Der er mange medlemmer, der har budt ind på kurser og foredrag.
Bl.a. holder Kirsten Christoffersen et foredrag om sit liv og aktivitet i klubben samt vi vil fejre hendes 40 år jubilæum.
Medlemmerne skal fremadrettet selv gøre opmærksomme på, at de har jubilæum, da vi ikke kan se det i Klubmodul. Det går ikke så langt tilbage.
Det kan skrives i en nyhedsmail i januar, hvor vi bl.a. gør opmærksom på det.
- **5. Status på Nordiske Mesterskaber. Ved Carsten Nielsen.**
Der har været arealgennemgang med overdommeren, som er i tænkeboks med en af runderingsbanerne. De to af tre er godkendt.
Der er en konkurrence d.22. marts, hvor hjælpere til NOM bliver spurgt om de vil hjælpe til med det som de skal hjælpe med til NOM.
Der er en, der hjælper med sponsorater. Dog skal hun have betaling for det.
Der skal til NOM laves en avis med historier om klubben, Vejle, mv. Der skal trykkes så mange af dem, at vi kan dele ud på indmarchen.

Møde med Udvalg og Bestyrelse d. 21.10.2025



Selve programmet skal være med program uden annoncer, disse skal være i avisen. Kulturpuljen skal søges. Der er søgt om at låne skoven, men har dog ikke fået svar endnu. Carsten har lavet aftaler med Milling hotellet med overnatning og de 2 store middage. Der skal arbejdes med at løbske tæver også kan deltage. Det vil der være nogen logistik i det.

- **6. Bestyrelsesmedlemmer**

Til generalforsamlingen er der 2 bestyrelsesmedlemmer, der ikke genopstiller.

Vi sender snarest en besked ud til alle, om nogen har lyst til at blive medlem af bestyrelsen, og hvor vi fortæller om det at være i bestyrelsen mv.

- **7. Eventuelt**

Nogle medlemmer har forespurgt om de kan købe noget tøj med DcH logo på.

Hvis det skal være en mulighed vil vi høre om nogen vil stå for det.

- Til medlemsmødet er vi i det renoverede klubhus.
- Klubfesten bliver flyttet til fredag d. 28. november kl. 18.00. Dorte opretter det som event.